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Покрајинска влада издвојила 
17 милиона динара за нову
саобраћајницу у
индустријској зони

Adventi és
karácsonyi
rendezvények

У канал ДТД пуштено 1.400 
килограма вретенастог шарана

Срећни божићни и новогодишњи празници!
• „Драги и поштовани Србобранци, Туријци и Надаљчани, у години која је пред нама же-
лим свима добро здравље, пуно среће и успеха на сваком пољу, да сви будемо окружени 
љубављу. Да сви живимо у миру и благостању. Срећна Нова година и срећан Божић!“ - 
поручио је Радивој Дебељачки, председник општине Србобран.

ЈВП «Воде Војводине» из Србобрана кренуло
у годишњу акцију порибљавања водотокова
у Војводини
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Компанија
“Procesing” сели 
производњу
у Србобран

Уместо дивље
депоније ниче нова шума

Министарство заштите животне средине и 
Општина Србобран наставили акцију
пошумљавања
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За председника Савета 
МЗ Србобран изабран је 
Славољуб Тешановић, за-
меница је Весна Ранков, а 
остали чланови су: Ђорђе 
Дебељачки, Срђан Мико-
вић, Ерика Кусли, Војин 
Белић, Савица Радовић, 
Роберт Сабо, Даниел Пи-
онтек, Наташа Слепчев и 
Душан Поповић. За пред-
седника Савета МЗ Турија 

изабран је Слободан Јоцић, 
заменица је Јасмина Стан-
ков, а остали чланови су: 
Љиљана Ковачић, Ђорђе 
Вујаковић, Мирјана Шобот 
Павков, Мирјана Вујић и 
Огњен Попић. За председ-
ника Савета МЗ Надаљ из-
абран је Ивица Сурдучки, 
заменица је Соња Стојно-
вић, а остали чланови су: 
Драгана Кнежевић, Саша 

Шућов, Мирјана Салето-
вић Авдић, Иштван Кихут 
и Немања Голуб.    
”Рекордна подршка за 

нове сазиве савета све 
три месне заједнице - Ср-
бобран, Турија и Надаљ, 
од чак 4.420 гласова, по-
тврдила је недвосмисле-
ну подршку грађана по-
литици Српске напред-
не странке. Разумели 

смо поруку грађана који 
својом одлуком изража-
вају жељу да се настави 
са реализацијом свих по-
кренутих пројеката, што 
нас обавезује да у наред-
ном периоду уложимо до-
датну енергију и радимо 
још више у интересу свих 
наших грађана. Радује нас 
сазнање да ћемо у новим 
сазивима савета месних 

заједница добити људе 
спремне да раде, људе који 
познају своја места и своје 
комшије, који знају шта 
недостаје за још квали-
тетнији живот свих нас, а 
заједно ћемо учинити до-
датни напор да испунимо 
сва очекивања“, саопштио 
је ОО Српске напредне 
странке након избора.

• Месне заједнице Србобран, Турија и Надаљ добиле су нове сазиве савета месних заједница. Избори су одржа-
ни 11. децембра, гласало се на укупно девет бирачких места, седам у Србобрану и по једно у Турији и Надаљу.

Одржани избори за нове сазиве месних заједница Србобран, Турија и Надаљ

Рекордна подршка обавезује на посвећен рад

Склапање новог по-
словног аранжмана са 
Покрајинском владом, 
према речима Дебељачког, 
долази у правом тренутку, 
истовремено са коначном 
одлуком заинтересованог 
инвеститора да свој посао 
пресели у Србобран. 

 ”Укупна вредност новог 
уговора подршке од 
стране Покрајинске владе 
износи 21.330.996 динара. 
Из буџета АП Војводи-
не издваја се 17.060.000 
динара, док је наша оба-

веза да из локалног буџета 
издвојимо 4.270.996 
динара. Захваљујући од-
личном привредном ам-
бијенту који је створила 
Влада Србије и Председ-

ник Републике, уз, нарав-
но, финансијску подршку 
Покрајинске владе, омо-
гућено нам је да у инду-
стријској зони изградимо 
нову саобраћајницу која 
опрема и приводи намени 
парцелу површине четири 
хектара, док је површина 
целе зоне 14 хектара.

Са новим путем ће свих 
14 хектара потпуно ко-
мунално бити опремље-
но, јер подсећам да смо на 
парцели од 10 хектара већ 
изградили саобраћајницу 

и услове за прикључење 
електричне енергије. Кад 
кажем да је овај уговор 
дошао у право време, 
мислим на успешно реали-
зовану продају парцеле од 

два хектара једном инве-
ститору, којем у истовре-
мено обезбеђујемо и по-
требну инфраструктуру и 
све што је потребно за ула-
гање и каснији рад.

На овом месту ће се из-
градити нови производни 
погон у ком ће радна места 
пронаћи 50 лица. Ради се 
о компанији за пројекто-
вање, производњу и ин-
жењеринг ‘Procesing’, која 
је ће у нашем граду имати 
погон за ремонт великих 
индустријских машина“, 

саопштио је након потпи-
сивања уговора Радивој 
Дебељачки, председник 
Општине Србобран. 

• Радивој Дебељачки, председник Општине Србобран, потписао је у Покрајинској влади уговор о добијању беспо-
вратних средстава за суфинансирање инфраструктурног опремања индустријско-пословне зоне у Србобрану. Пре-
ма одредбама уговора, Србобрану је за изградњу саобраћајнице са пратећом инфраструктуром у новопредвиђе-
ној улици у индустријској зони – Улици 3 – припало нешто више од 17 милиона динара.

Покрајинска влада издвојила 17 милиона динара за нову саобраћајницу у индустријској зони

Компанија “Procesing” сели производњу у Србобран

Србобран место пословања

Пословни план компаније «Procesing» подразумева 
изградњу пословно-производно-складишних објека-
та за потребе производно-технолошког процеса - хала 
за хладно запреминско обликовање; хала за термич-
ку обраду; хала за линију површинске заштите мета-
ла са опремом за третман отпадних вода; хала машин-
ске радионице; складиште сировина и готових произ-
вода; лабораторија; колска вага... 
 Основна делатност «Procesing» је производња, пројек-
товање и инжењеринг у области великих ротационих 
машина (пећи, сушаре, хладњаци, млинови) у цемент-
ној индустрији, индустрији неметала, хемијској инду-
стрији, шећеранама. У протеклих 28 година «Procesing» 
је успешно пословао и перманентно улагао у развој. 
Као резултат овакве политике «Procesing» је 2016/2017. 
године започео изградњу линије за хладно запремин-
ско обликовање - cold forming, пројектованог капаци-
тета 15 милиона комада по години, са властитом тер-
мичком обрадом и акредитованом метролошком ла-
бораторијом. Године 2021/2022. набављена је и при-
премљена за пуштање у рад линија за хладно – алкал-
но цинковање. Поред развоја и диверсификације, по-
словна политика је подразумевала стриктну примену 
стандарда ИСО 9001, ИСО 14001, ИСО 45001. Такође. 
«Procesing» је од самог почетка, 2019. године, ушао у 
програм дигиталне трансформације.
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Порибљавању у Србобра-
ну присуствовали су Срђан 
Кружевић, генерални ди-
ректор ЈВП «Воде Војводи-
не», и Радивој Дебељачки, 
председник Општине Ср-
бобран, заједно са сарад-
ницима. 
”Ове године је у водоток 

пуштено 1.400 кг једин-
ки вретенастог шарана, а 
укупно ћемо са више од 
90.000 јединки од по 200 
грама порибити 23 пози-
ције у Војводини. Апе-
лујем и молим све грађа-
не и локалне функционе-
ре, као и на МУП, да на ло-

кацијама  порибљавања 
обратимо пажњу на ри-
бокрадице, које су прет-
ходних година постављале 
своје мреже управо на тим 
местима и носили кући 
шаранчиће од 200 грама. 
Србобран је место у којем 
наше водопривредно пре-
дузеће има многе инвести-
ције, спајамо Кривају са 
каналском  мрежом, при-
премамо наводњавање ве-
ликог броја хектара ора-
ница, а за наредну годину 
планирамо да направи-
мо први пункт ЈВП у Ср-
бобрану. Ту ће се моћи 

добити риболовачка до-
звола, грађани ће моћи да 
се информишу о задужењу 
за одводњавање, моћи ће 
се добити све потврде које 
издају ‘Воде Војводине’, а 
неопходне су за учешће на 
било којим покрајинским 
или републичким конкур-
сима“, рекао је Кружевић.

 Радивој Дебељачки, пред-
седник Општине Србобран, 
изразио је овом приликом 
задовољство због чињени-
це да локална самоупра-
ва успешно реализује још 
један заједнички пројекат 
са Јавним водопривредним 
предузећем.
”Искрено хвала ‘Водама 

Војводине’ на односу који 
ово предузеће има према 
нашој локалној самоупра-
ви. У прилог томе говори 
и ова данашња акција по-
рибљавања на Великом 
бачком каналу, на месту 
које је заиста веома атрак-
тивно за наше риболовце 
и све друге риболовце који 
долазе из суседних градо-
ва. Такође, у прилог томе 
говори и континуирана 

борба за бољу животну 
средину и њену заштиту. 
Као веома важан пројекат 
посебно бих истакао пове-
зивање Криваје и Великог 

бачког канала, приоритет-
ни пројекат за нас који 
остварујемо заједничким 

снагама. Он ће омогући-
ти наводњавање за 6.000 
хектара обрадивих повр-
шина, али и нашој Кри-
ваји да добије нови живот 

и много више воде у свом 
кориту“, рекао је Дебељач-
ки.

У канал ДТД пуштено 1.400 килограма вретенастог шарана
• Јавно водопривредно предузеће «Воде Војводине» обогатило је рибљи фонд каналa ДТД на току кроз Србобран 
са 1.400 килограма, односно 7.000 јединки вретенастог шарана. Ради се о рекордној количини рибље млађи којом 
је порибљена једна локација.

ЈВП «Воде Војводине» из Србобрана кренуло у годишњу акцију порибљавања водотокова у Војводини

”У сарадњи са Министар-
ством заштите животне 
средине наставило смо са 
акцијама пошумљавања. 
На овој локацији некада се 
налазила дивља депонија 
коју смо средствима из ло-
калног буџета успели да 
очистимо и на основу тога 

затражили средства за по-
шумљавање, на конкур-
су надлежног министар-
ства. Наишли смо на раз-
умевање и подршку, обе-
збедили нових 1.000 сад-
ница, и надам се ће реали-
зација пројекта повећати 
проценат пошумљености 

и довести да се на овом ло-
калитету више не одлаже 
отпад. Желим да грађани 
постану наш савезник у 
овим акцијама, да очува-
мо и подигнемо све садни-
це које смо засадили, као 
и све оне будуће. У акцији 
су нам помагали учени-
ци основних школа у Ср-
бобрану, еколошки ак-
тивисти и бројни грађа-
ни, они који имају свест о 
важности повећања шум-
ског фонда на територији 
општине Србобран“, рекао 
је Радивој Дебељачки. 

 Акцији пошумљавања 
присуствовала је и Сара 
Павков, државна секретар-
ка у Министарству зашти-
те животне средине, која је 
истакла да су пројекти по-

шумљавања већ традици-
онални на територији Ср-
бобрана.

”Општина Србобран по-
казала је прави контину-
итет и одлучност да уна-
преди животну средину. 
Радује присуство најм-
лађих Србобранаца, за 

које се надамо да ће сутра 
бити генерација која ће 
правити још боље проме-

не и бити поносни што су 
данас започели свој рад у 
области заштите животне 
средине“, рекла је Павков.

Уместо дивље депоније ниче нова шума

Рибокрадице на оку надлежних служби

”Напомињем и да је Србобран једна од 13 локација у 
Војводини коју покривамо камерама и читаво под-
ручје је 24 сата под контролом. План је да поставимо 
још 10 фиксних камера, као и десетак покретних ка-
мера које скривамо. Све ово чинимо како бисмо ри-
бокрадицама ушли у траг и како бисмо спречили так-
ву врсту риболова“,  упозорио је Кружевић.

• Министарство заштите животне средине и Општина Србобран поново су засновали нови шумски појас. Након 
површина у Надаљу и крај хиподрома у Србобрану, саднице аутохтоних врста дрвећа посађене су на крају Шума-
дијске улице, на којој се некада налазила дивља депонија. Простор оплемењен садницама храста лужњака, ме-
дунца и дивље трешње требао би да у будућности повећа проценат пошумљености на ободу Србобрана, толико 
важан за заштиту животне средине и спречавање ерозије.
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Средства Регулаторнe 
агенцијe за електронске 
комуникације и поштан-
ске услуге РАТЕЛ, у укуп-
ном износу од 6,2 мили-
она динара, додељена су 
општинама Србобран, 
Оџаци, Чока, Ириг, Нова 
Црња и Шид, за подсти-
цање развоја телекомуни-
кација у оним локалним са-
моуправама чији је степен 
развијености у распону од 

60 до 80 одсто и мање од 60 
одсто републичког просе-
ка, а у складу са Уредбом 
о утврђивању јединствене 
листе развијености регио-
на и јединица локалне са-
моуправе.

 У локалним самоу-
правама у Војводини ће 
увођењем хотспот локација 
грађанима бити омогућен 
слободан приступ интер-
нету, а тражена средства 

су максимално износила 
150.000 динара по једној 
локацији. У погледу видео 
надзора у школама, секре-
таријат овим подстицајима 
настоји да повећа безбед-
ност предшколаца, учени-
ка и наставно-образовног 
особља, као и самих обје-
ката, што је познато под на-
зивом «Безбедна установа».

Тражена средства нису 
могла бити већа од пола ми-
лиона динара по установи, 
а локалне самоуправе су 
биле у прилици да конку-
ришу за највише три уста-
нове на својој територији.

Уговор у име Општи-
не Србобран потписала је 
Јулкица Поповић, чланица 
Општинског већа. Према 
њему, у Основној школи 
«Јован Јовановић Змај» биће 
инсталиран видео надзор, 
за шта је издвојено 295.416 
динара, у оквиру реали-
зације пројекат «Безбедна 

установа». “Ово је један од 
конкурса који директно 
утичу на подизање ква-
литета живота наших 
грађанки и грађана. Оно 
на чему инсистирамо 
јесте доступност интерне-
та, како би што већи број 

људи имао бесплатан ин-
тернет на локалном нивоу. 
Друга сврха је да деца која 
иду у школу буду сигурна, 
као и њихови родитељи. 
Овај концепт наставља-

мо и у следећој години. 
Надамо се да ћемо кроз 
нови буџет, а у сарадњи 
са Владом Републике 
Србије и ресорним мини-
старствима, наставити да 
заједно подижемо живот-
ни стандард у свим обла-

стима, и у привреди и ту-
ризму, и у области запо-
шљавања и, наравно, у об-
ласти телекомуникација“, 
рекао је Иванишевић.

ОШ “Јован Јовановић Змај” ускоро добија нови видео надзор
• Покрајински секретар за привреду и туризам др Ненад Иванишевић уручио је уговоре представницима локал-
них самоуправа изабраних на јавном конкурсу за финансирање пројеката из области електронских комуника-
ција и информационог друштва за 2022. годину на територији АП Војводине. Један од уговора реализоваће се у 
Србобрану, у Основној школи «Јован Јовановић Змај».

Покрајински секретаријат за привреду и туризам подржао још један пројекат из Србобрана

Младе волонтере Црвеног 
крста примили су Милица 
Зарић, заменица председ-
ника Општине Србобран, 
и др Илија Газепов, члан 
Општинског већа. “Локал-
на самоуправа пружа под-
ршку и захваљује младим 
волонтерима за све оно 
што чине за друштво и 
људе са којимa живе. Ови 
млади, хумани људи из-
двајају своје време за 

помоћ суграђанима, за-
хвалност за то иде и Црве-
ном крсту Србобрана, а 
захвалнице које смо им 
уручили исказују наше 
поштовање и подстицај 
да наставе да негују дух 
хуманизма у себи. Ово 
је, истовремено, и позив 
другим младим људима да 
се прикључе волонтери-
ма и тако помогну угроже-
ним појединцима и зајед-

ници“, рекла је приликом 
пријема Милица Зарић, 
заменица председника 
Општине Србобран. Рад 
волонтера Црвеног крста је  
израз њихове високе свести 
и спремности да се одгово-
ри на потребе других и уна-
преди живот у својој зајед-
ници. Једна од активиста 
је млада  Жељана Ађански, 
која није крила задовољ-
ство што је део тима Црве-
ног крста, у који је ушла са 
жељом да стекне нова ис-
куства и помогне другима. 

„Ово је веома леп и хуман 
задатак и свака успешно 
обављена акција доноси 
осећај задовољства. Једна 
од мојих првих акција 
била је подела пакета 
помоћи за време панде-
мије и од тада све више 
узимам учешће у разним 
програмима, што ме чини 
срећном“, рекла је Жељана 
Ађански.

Велику подршку у свакој 
акцији Црвеном крсту 
пружа локална самоупра-
ва као и Удружењу за борбу 
против шећерне болести 

„Плави круг“. Они су редов-

ни партнери Црвеног крста. 
„Организовали смо младу 
и добру екипу, у нашем 
тиму су и две волонтер-
ке које су прошле обуке 
за предавање у школама 
и на јавним трибинама, 

имамо тим прве помоћи, 
тим за деловање у несрећа-
ма, редовно спроводимо 
разне програме ангажо-
вања. Посебно се волонте-
рима захваљујем на хума-

ности коју исказују, несе-
бично учествују у свим ак-
цијама и доказују своју ис-
крену доброту и посвеће-
ност“, истакао је Горан Ра-
довановић, секретар Црве-
ног крста.

Леп и хуман задатак
• Пријем за активисте Црвеног крста организован је у општини Србобран поводом обележавања 05. децембра - 
Међународног дана волонтера.

Пријем за активисте Црвеног крста
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Кабинет је опремљен 
свим неопходним рек-
визитима за фризерски 
салон, а ученици у овом 
специјализованом каби-
нету обављају практич-
ни део наставе. Подршка 
за опремање стигла је од 
локалне самоуправе и до-
натора. Првом дану прак-
тичне наставе у школ-
ском фризерском салону 
присуствовала је Милица 
Зарић, заменица председ-
ника општине Србобран. 

„Општина Србобран увек 
је спремна да подржи 
добре идеје које допри-

носе унапређењу квали-
тета образовања и наставе. 
Локална самоуправа из-
дваја више од 80 милио-
на динара за функциони-
сање основних и средње 
школе, и исти износ обе-
збеђујемо и за функци-
онисање Предшколске 
установе ‘Радост’. Такође, 
издвајамо новац за сту-
дентске и спортске сти-
пендије, за ђачки превоз 
и ужине, а отворени смо 
и за све друге идеје које 
могу помоћи квалитет-
нијем и лакшем образо-
вању“, рекла је приликом 

обиласка школског фризер-
ског салона Милица Зарић.   

Општина Србобран из-
двојила је 300.000 динара 
за уређење салона, док 
је компанија „Alexandar 
Cosmetics“ донирала школи 
столице за шишање и 
прање косе.
„С обзиром да од ове 

школске године наша 
школа има два нова смера, 
Туристички техничар и 
Фризер, били смо у прили-
ци да нашим ученицима 
омогућимо и простор за 
стручну праксу у оквиру 
школе. Отворили смо ка-
бинет за смер Фризер, уче-
ницима смо на тај начин 
много олакшали усаврша-
вање, јер нема потребе да 
иду по фризерским сало-
нима у потрази за про-
стором у ком ће обавља-
ти праксу. Ученици су рас-
положени да буду и мане-
кени, тако да ће сигурно 
бити довољно посла. Ову 
прилику користим да се 
искрено захвалим онима 
који су нас подржали, јер 
је помоћ коју смо добили 

заиста вредна. Учени-
ци ће брзо стећи потреб-
но искуство и верујем да 
ћемо услуге фризерског 
салона, већ у другом по-
лугодишту, моћи да по-
нудимо грађанима Ср-
бобрана, управо како би 

се код деце развијале пре-
дузетничке компетенције. 
Наши ученици ће тако 
стечена знања преточити 
у праксу и по изласку из 
школе ће са лакоћом про-
наћи запослење“, истакла 
је Јасмина Шегуљев, дирек-
торка Гимназије и стручне 
школе „Светозар Милетић“.

З а д о в о љ с т в о  з б о г 
опремљеног кабинета изра-

зила је и наставница Татја-
на Хајдуковић која са уче-
ницима изводи практич-
ни део наставе. „Част ми 
је што сам добила прили-
ку да дугогодишње иску-
ство поделим са младим 
нараштајем. Деца су све 

више заинтересована за 
ову врсту вештине и посла, 
и надам се да ћемо већ сле-
деће године имати више 
полазника. Тек смо почели 
са радом у радионици, до 
сада су савладали доста 
теоретског знања и сада 
је потребно да све надо-
градимо праксом“, рекла 
је Татјана.

Фризерски салон у школи
• Уз подршку локалне самоуправе једна учионица у Гимназији и стручној школи „Светозар Милетић“ претворена 
је у фризерски салон, за потребе извођења практичне наставе ученика фризерског смера.

Кабинет за фризере у Гимназији и стручној школи “Светозар Милетић“

Радионица поводом обе-
лежавања Међународ-
ног дана људских права  у 
фокус је ставила 27 људ-
ских права, уз утврђивање 
дистинкције између права, 
жеља и потреба, а говори-
ло се и о томе како се права 
крше и шта треба учини-
ти да до тога не долази, ис-
тичући у први план од-

говорност и обавезе које 
сваки појединац у друштву 
такође има. „Одлучи-
ли смо да деци у општи-
ни Србобран омогућимо 
едукацију о томе која су 
њихова права, али и које 
су њихове обавезе и одго-
ворности, што је део који 
се често заборавља, и зато 
данас држим ову интерак-

тивну ради-
оницу. То 
подразуме-
ва да ово 
није само 
предавање 
на тему људ-
ских права, 
већ сви при-
сутни уче-
ствују, дис-
ку ту је се, 
прича, раде 

се задаци. Ово је наш ак-
тивни допринос обележа-
вању Међународног дана 
људских права“, истакла 
је Светлана Драгутиновић, 
директорка Центра за со-
цијални рад у Србобрану, 
која је уз Милицу Зарић, 
заменицу председника 
Општине Србобран, от-
ворила и водила радиони-

цу.  „Наши људи у вели-
кој мери нису свесни која 
то права имају, и кад су их 
свесни често занемарују 
своје обавезе и одговор-
ности. Баш зато и мислим 
да је ово добро одабрана 
циљна група за радиони-
цу. Средњошколци ускоро 
улазе у свет одраслих и као 

млади људи треба добро 
да познају ову материју“, 
објаснила је Драгутино-
вић.  Радионицу за ученике 
Гимназије и стручне школе 

„Светозар Милетић“  орга-
низовали су Савет за родну 
равноправност и Канцела-
рија за младе општине Ср-
бобран.

Често занемарујемо своје обавезе и одговорности
• Едукативном интерактивном радионицом за средњошколце, која је одржана у сали Скупштине општине Ср-
бобран, обележен је 10. децембар - Међународни дан људских права. 

Обележен Међународни дан људских права
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Завршна радионица за 
децу за ову годину била је 
у знаку предстојећих праз-
ника. Главна активност им 
је била украшавање медења-
ка разних облика. Упра-
во украшавањем медења-
ка и дружењем у Галерији 

Дома културе Србобран, 
Удружење жена „Рука спа-
са“ окончало је пројекат 
организовања серије креа-
тивних радионица за децу. 

„Наше радионице прева-
зишле су сва очекивања. 
Прва коју смо одржале је 

била јако добро посећена, 
интересовање деце и ро-
дитеља је било велико. Кад 
су се завршиле сви су нас 
звали и питали кад ће по-
ново бити, још доста деце 
је желело да учествује. Ин-
тересовање је било толи-
ко да ме је и председник 
Општине Србобран Ради-
вој Дебељачки позвао и за-
молио да направимо још 
једну серију радионица, 
које управо сада заврша-
вамо“, рекла је Савка Лазић, 
председница „Руке спаса“. 
Последњу овогодишњу ра-
дионицу посетио је и пред-
седник општине Србобран 
Радивој Дебељачки. Он је 
још једном изразио спрем-
ност локалне самоуправе да 
помогне вредне пројекте ло-
калних удружења. 

Радионице за децу током целе године

Јасмина Обрадовић је у ав-
густу регистровала Салон 
за лепоту паса у Турији. Пр-
вобитно је имала намеру да 
са породицом иде у Енгле-
ску, заврши Оксфорд акаде-
мију за псе и тај посао ради 
тамо. Није отишла, али је 
завршила академију и от-
ворила Салон за лепоту 
паса у Турији. Ова четрде-
сетодвогодишња жена, су-
пруга, мајка четворо деце 
кренула је у предузетничке 
воде у августу ове године 

отварајаући Салон лепоте 
за псе у Турији, где иначе 
живи са породицом. Пла-
нови су били нешто дру-
го, одлазак са породицом у 
Енглеску, али  с обзиром да 
нису добили визу није оти-
шла остала је овде и заврше-
ну Оксфорд академију - на 
којој је се озбиљно учи све 
о улепшавању и третману 
кућних љубимаца - паса - 
почела да примењује  сте-
чено знање у родној Турији. 
Прво је озбиљно средила 

салон, опремила простор, 
купила средства за рад, ква-
литетне маказе, фем за су-
шење ( све је то набављала 
по високим ценама у ино-
странству), када за купање 
паса, средства за шампони-
рање кућних љубимаца... И 
посао је кренуо, иако је то 
у почетку било једно вели-
ко чудо за ово мало место. 

„Стекла сам адекватну ди-
плому, потом сам ишла на 
праксу у Нови Сад, учила 
сам од најбољих овај по-
сао, морам да похвалим 
Биљану и Невену, наше 
учитељице, пуно нас сту-
дената је прошло кроз њи-
хов салон. Тамо сам учи-
ла све о психологији паса, 
приступу псу, јер пса треба 
ошишати, а третман под-
разумева и купање, хигије-
ну, сечење ноктију, све се 
одради да би пас био тип 
топ после третмана“, каже 
Јасмина. Јасмина фризира  

највише „бишоне“,“малтезе-
ре“,“јорги“, „пудле“, али  да 
фризира може сваку расу 
паса, то је учила, а и опскр-
бљена је за то адекватном 
литературом. Она је завр-
шила економску школу, али 
тим послом се никда није 
бавила, кренула је у овај не-
обичан посао за наше при-

лике, услед велике љубави 
према животињама. Можда 
би у салону за псе тамо не-
где у Енглеској имала дале-
ко више посла, али Јасмина 
се не жали ни са овим по-
стојећим интересовањем 
власника  кућних љубима-

ца за посете њеном салону. 
Једина је која се бави посло-
вом овог типа у општини 
и највише муштерија има 
из Србобрана и Турије, па 
чак и из Чуруга. „Полако се 
посао захуктава, најбоља 
ми је реклама она „од уста 
до уста“, рекламирам се 
на фејсу. Надам се да ће то 

кренути све боље и боље“, 
каже Јасмина. Додајући да 
је имала велику подршку од 
општине Србобран. Каже да 
би волела да се посао про-
шири, онда би  и још неког 
упослила да ради са њом у 
салону.

Први Салон у општини за дотеривање паса
• Уз помоћ локалне самоуправе, на конкурсу за доделу средстава и подршку малим предузетницима, који иначе општина 
сваке године расписује, Јасмина Обрадовић је добила 300.000 динара и отворила сопствени Салон „Чаробни свет паса“.

Са децом је све лепше

Радионице хумнанитарног карактера

И овај пројекат Удружења „Рука спаса“ имао је и ху-
манитарни карактер; део играчака настао на радио-
ницама биће поклоњен вртићима Предшколске уста-
нове „Радост“ и Удружењу за помоћ МНРО „Бисер“. 

Јасмина Обрадовић - власница Салона „Чаробни свет паса“ у Турији

Захвалност општини 

„Морам да похвалим своју општину што се тиче свега. 
Имам четворо деце, наша општина излази у сусрет са 
ужинама, бесплатна је за 3 и 4 дете, за 1 и 2 дете 50 по-
сто ужине они плаћају, за месечне карте излазе у су-
срет, а ја сам за самозапошљавање добила триста хиља-
да динара и то је велика подршка и значи сваком када 
почиње нови посао“, каже Обрадовић. 

Унапређење безбедности 
деце у саобраћају обавез-
ном употребом помоћних 
средстава једна од важних 
станица на путу оствари-
вања плана «Визија 0 по-
гинуле деце у саобраћају», 
који је осмислила Агенција 
за безбедност саобраћаја 
Републике Србије, а подр-
жава је и Савет за безбед-
ност саобраћаја општине 
Србобран. „Младим роди-
тељима поделили смо 22 
ауто-седишта. На овај на-
чин дајемо допринос уна-
пређењу безбедности деце 

у саобраћају, прецизније 
деце у аутомобилима. У 
Србији деца највише стра-
дају у својству путника у 
возилу, што значи да је од-
говорност на онима који 
их превозе и зато ова под-
ршка треба да обезбеди да 
сви родитељи своју децу у 
аутомобилима превозе по 
највишим безбедносним 
стандардима“, рекла је Ми-
лица Зарић, заменица пред-
седника општине Србобран 
и председница Савета за 
безбедност саобраћаја.

Додељена
ауто - седишта за бебе

• Током ове године уз дружење са чланицама Удружење „Рука спаса“, 
више од 80 малишана узраста од пет до 12 година, савладало је ручно 
шивење  и вез, што им је омогућило да кроз серију радионица израђују 
платнене лутке.
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Adventi és
karácsonyi
rendezvények
November utolsó szombat-

ján ismét elkészült a szent-
tamási Szent Kereszt felma-
gasztalása római katolikus 
templom udvarában a nagy 
adventi koszorú, ezzel kez-
detét vette az adventi időszak. 
Idén kicsi, de lelkes csapat 
dolgozott a koszorú elkészí-
tésén. A gyertyákat vasárna-
ponként alkalmi   műsor kí-
séretében más-más csoport 
gyújtotta meg.
Az elsőt november 27-én a 

Boróka leánykórus felkészí-
tőjükkel Kovács Blankával. 
A kórusnak ez volt az első 

hivatalos bemutatkozása. A 
lányokból álló énekcsoport 
idén szeptemberben kezdte 
meg a munkát a Hagyomá-
nyápoló Klub keretén belül. 
Az alkalmi műsorra népi ka-
rácsonyi dalokkal készültek. 
A második gyertya meggyúj-
tására december 4-én került 
sor. Az esti szentmise végén, 
gyertyagyújtás előtt a gyere-
kek nagy örömére csengő-
szóval és sok-sok csomaggal 
a Mikulás is megérkezett. 
Gyertyagyújtáskor a szent-
tamási Hagyományápolók 
Klubjának Csalogány asz-
szonykórusa adott alkalmi 
műsort, ahol Vajdasági ad-
venti dalokat énekeltek Ko-
vács Blanka vezetésével.

Az asszonykórus örömmel 
vállalja a részvételt minden 
évben.  Gyertyagyújtásnál 
meghitt volt a hangulat a sze-
les, esős időjárás ellenére is. 
A szenttamási Szent Kereszt 

felmagasztalása római katoli-
kus templomban lévő adventi 
koszorún december 10-én az 
esti szentmise előtt meggyúj-
tásra került a rózsaszín gyer-
tya, a szentmisét követően pe-
dig a templomudvarban álló 
nagy koszorún a Jovan Jova-
nović Zmaj Általános Isko-
la hittanos diákjai gyújtot-
ták meg a harmadik gyertyát. 
Advent harmadik vasárnap-
ja az öröm vasárnapja, ez a 
gyertya rózsaszínű, jelentése 
pedig örvendezzünk, ujjong-
junk, hiszen közel van a meg-
váltó születése. Erre az alka-

lomra a templomi gyermek-
kórus külön produkcióval ké-
szült, s a koszorút körül állva  

Pintér Béla: Velünk az Úr 
című dalát énekelték. Süge 
Zsolt hitoktató elmondta, a 
hittanos diákok közül sokan 
tagjai az  idén alakult egyházi 
gyermekkórusnak, rendsze-
resen jelen vannak a szent-
misén, és Kovács Blanka ta-
nárnővel közösen készítik fel 
őket az énekekre.
− A kórus nem túl régen állt 
össze, és szinte azonnal felké-
réseket kaptunk a különbö-
ző fellépésekre. Így a márci-
us 15-i ünnepségen és a temp-
lom búcsúján is énekeltünk.
A gyerekek szépen énekel-

nek, öröm velük dolgozni, a 
kóruson belül teljes az össz-
hang, jó a hangulat, mind-
annyian ügyesek. A Velünk 
az Úr című dalnak nagyon 
szép és mély üzenete van: 
ne foglalkozzunk a külsősé-

gekkel, és azzal, hogy ki mit 
mond, hanem összpontosít-
sunk a kisded Jézusra, aki 
hamarosan közénk érkezik. 
Fontos az, hogy lélekben fel-
készüljünk a legszebb ünnep-
re. A dalt heteken át gyako-
roltuk, a gyerekek minden al-
kalommal lelkesen jöttek a 
próbákra, és ilyenkor persze  
hogy öröm velük dolgozni – 
fogalmazott Süge Zsolt.
A szenttamási Kézimun-

ka-kedvelők Egyesülete a va-
sárnapi szentmisét   követően 
a gyerekeknek egy-egy ünne-
pi ajándékcsomaggal kedves-
kedtek. A  kézimunkázó asz-
szonyok több napon át dol-
goztak a kézzel készült aján-
dékcsomagokon.

December 18-án az esti 
szentmise után a templomud-
varban álló nagy adventi   ko-
szorún a negyedik gyertyát 
az óvodások gyújtották meg.
Az adventi időszakban a Ké-
zimunka-kedvelők Egyesü-
lete több alkalommal  kará-
csonyi műhelymunkát tar-
tott a gyerekeknek, ahol nagy 
odafigyeléssel és szorgalom-
mal gömböket díszítettek a 
jelenlévők.
Az ünnepre hangolódás de-

cember 13-án folytatódott a 
hittanteremben, amelyre a 
gyerekek korosztály szerint 
érkeztek, amikor a szentta-
mási Citadella Civil Szervezet 
egész napos Luca-napi prog-
ramot szervezett, amelynek 
keretében a Luca-napi szo-
kásokról hallhattak össze-
foglalót.
A gyerekek magukkal hoz-

ták a saját kezűleg díszített 
gömböket, mellyel feldíszítet-
ték a templomudvarban lévő 
fát. Ügyességüket az Orchi-
dea Nők Egyesülete csomag-

gal jutalmazta. A gömböket 
és a díszítéshez szükséges kel-
lékeket a Citadella Civil Szer-
vezet biztosította.

Az adventi időszakban vol-
tak programok a Zsebszín-
házban is. December 10-én  
a szenttamási Kultúrotthon 
szervezésében bemutatás-
ra került a Liselotte és a má-
jus című előadás, az Újvidé-
ki Művészeti Akadémia mes-
terszakos hallgatóinak vizs-
gaelőadása.

December 16-án Vajdasági 
Népek és Nemzetiségek Ha-
gyományápoló Klubja szer-
vezésében a szent-
tamásiak közös 
karácsonyi műso-
rára került sor. A 
18  órakor kezdő-
dő műsorban fel-
léptek a tuki és a 
begluki óvodá-
sok, a klub  szak-
csoportjai, továb-
bá Salamon Máté, 
Blazsanyik Zsófi 
és Füstös Léna. A 
Gion Nándor Em-
lékházban idén is 
megrendezésre ke-
rült a már hagyo-
mányos  karácso-
nyi vásár. Kereté-
ben déli 12 órától a Тimi & 
Dani Acoustic Duo alkalmi 
dalokkal kedveskedett a lá-
togatóknak.
Advent negyedik vasárnap-

ján a gyertyagyújtást köve-
tően 19 órától Karácsonyi 
komolyzenei koncert volt a 
Szent Kereszt felmagasztalá-
sa templomban, amely kere-
tében bemutatkozott a Pneu-
ma kvartett. Fellépet: Beljans-
ki Dimitrije (zongora), Ra-
jić Andrijana (hegedű), Milo-
vić Stefan  (klarinét), Henig 

Nina (cselló), továbbá Ušu-
mović Aleksandra (szoprán) 
és Zečević Vera (mezzoszop-
rán). Karácsony előtti héten 
a templomba is felállították 
a karácsonyfákat. Idén tá-
mogatóknak köszönhetően 
új arany és piros gömbök dí-
szítik a karácsonyfákat.
A szenttamási plébánia a 

Lurkó-házak megsegítésére 
szervezett gyűjtési akciója, 
idén sem maradt el.

Szenteste, az éjféli szent-
mise előtt fellépett a Vajda-
sági Népek és   Nemzetisé-
gek Hagyományápoló Klub-

jának betlehemes csoportja. A 
mise után idén is a templom 
udvarban forró teával, for-
ralt borral és szaloncukorral 
kedveskedtek a polgároknak, 
ahol karácsonyi dalokkal tet-
ték meghittebbé az ünnepet 
a szervezők.
Az adventi programok az 

önkormányzat támogatásá-
val jöttek létre. Minden ked-
ves olvasónknak, lakosnak 
békés, áldott ünnepeket kí-
vánunk!
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Вртиће и основне школе, 
заједно са Деда Мразом, 
обишли су Радивој Де-
бељачки, председник 
Општине Србобран, и 
Милица Зарић, заменица 
председника Општине Ср-
бобран, заједно са сарадни-
цима.
„Радост на дечијем лицу 

и срећа коју смо осетили у 
свим вртићима и основним 
школама у нашој општи-
ни је неописива речима и 
даје смисао нашем послу. 
И ове године успели смо у 
намери да свако дете у Ср-
бобрану, Турији и Надаљу 
добије новогодишњи паке-
тић, без обзира да ли им је 
и неко други успео да обе-
збеди још један, јер ми смо 
се као локална самоуправа 

потрудили да их и ми об-
радујемо. Са поделом па-
кетића наставили смо  на 
Бадњи дан по грегоријан-

ском календару, када смо 
се дружили са децом која 
дођу на трг испред като-
личке цркве, а затим и 
даље на празничне дане 
који нам следе. Надам се 

да ћемо и наредних година 
наставити са овом акцијом, 
да ћемо унапредити и про-
ширити ову и све друге 

акције које организујемо 
за наше младе, јер су они 
наша будућност. Улагање 
у децу и обезбеђивање 
услова за њихов развој, 
васпитање и образовање 

је наш приоритет, веома је 
битно да их чујемо иако су 
мали, јер њихове сугестије 
и коментари, пре свега, су 

искрени и откривају 
њихове жеље и наде. 
И те дечије жеље 
треба да буду један 
од наших путоказа“, 
рекао је Радивој Де-
бељачки, председник 
Општине Србобран.

Дружење са децом 
обрадовало је и 
Милицу Зарић, за-
меницу председника 
Општине Србобран, 

која је обишла вртиће и 
школе у Турији и Надаљу.
„Када знамо да имамо 

могућност да измамимо 
осмех на дечијим лицима 
и да их обрадујемо, при-

ступање сваком послу 
много је лакше. Општина 
Србобран зна да њена бу-
дућност данас седи и учи 
у вртићима и школским 
објектима и наш је задатак 
да за њих учинимо све да 
постану велики, паметни 
и поштени људи. Нового-
дишњи пакетићи су само 
мали поклон за празни-
ке који нам стижу, а наш 
фокус су оне велике врсте 
подршке најмлађим гене-
рацијама, као што су сав-
ремене и опремљене школе 
и вртићи, добри услови 
за образовање, бесплат-
ни уџбеници и све друго 
што може њихово детињ-
ство и одрастање учинити 
лакшим и лепшим“, пору-
чила је Милица Зарић.

Деда Мраз
обишао децу у 
Србобрану,
Турији и Надаљу
• Општина Србобран  обезбедила је паке-
тиће за сву децу у вртићима и све основце 
у општини. 

Новогодишњи пакетићи за сву децу у вртићима и све основце


